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10 dages forespørgsel fra det Konservative Folkeparti:
Kommunens brug af pladser på FGU
Forespørgslen er rettet mod Sociale Forhold og Beskæftigelse

Det Konservative Folkeparti er nysgerrig på, hvordan Aarhus Kommune bruger FGU og de
potentielle økonomiske konsekvenser det har, hvis ikke vi udnytter pladserne fuldt ud. På
baggrund af dette ønskes følgende spørgsmål besvaret:

1. Hvor mange pladser har Aarhus Kommune i dag på FGU? Her ønskes der gerne en
typemæssig (AGU, EGU, PGU) og geografisk opdeling

2. Hvor mange af disse pladser bruger vi? Her ønskes der også en typemæssig (AGU, EGU,
PGU) og geografisk opdeling for de seneste 3 år.

3. Hvilken målgruppe af unge er det vi henviser til FGU?

4. Hvad er den gennemsnitlige tid de henviste elever bliver på FGU? Her ønskes der gerne
en typemæssig (AGU, EGU, PGU) fordeling

5. Ved vi noget om, hvordan det går de henviste elever, efter de forlader FGU? Her
tænkes der på videre uddannelse, job, arbejdsløshed, sygemelding, m.m.

6. Hvordan er økonomien sammensat for FGU? Her tænkes der blandt andet, hvor
mange midler henholdsvis Staten og Kommunen betaler for pladserne.

7. Hvis belægningen er under 100 %, hvilken økonomisk konsekvens har det så for
kommunens økonomi? Betaler kommunen for de tomme pladser, eller generer det et
overskud fra den statslige medfinansiering af pladserne?

På vegne af byrådsgruppen for Det Konservative Folkeparti
Mette Skautrup


